
 
Styremøte Nordland Sau og Geit 

Tid: 24.04.23 

Sted: Teams 

Til stede: Anne Kari, Ketil T., Ketil E., Hans Elling, Anders, Linn Hege 

Saksliste: 

1. Referat møte 23.mars 

a. Referat fra sist møte ble gjennomgått. Noe uklarheter om hvem som skulle 

skrive brev til lokallagene ang avlsansvarlig i fylket. 

 

2. Runde med lokallagene, tilbakemeldinger. 

a. Vi gikk gjennom kontakten med lokallagene. 

i. Leirfjord sau og geit: Lite aktivitet ut over gjeterhundtreninger. Lite 

møter. Ønsker valg på deltagere i gjeterhundnemda i stedet for 

oppnevning. Det jobbes med oppklaring fra sentralt hold. 

ii. Aldersundet sau og geit: Veldig positive, men lite aktivitet sånn 

generelt. Har hatt gjeter og spinnekurs. Få nye medlemmer. Prøver å få 

med seg de nye som starter, har slått sammen beitelaget og lokallaget. 

Han har snakket med Ketil om et beiteseminar på Lovund kombinert 

med årsmøtet i lokallaget. Veldig gira på årsmøte. 

iii. Andøy: Laber aktivitet. De skylder på koronaen, og har ikke avviklet 

årsmøte, men de skal forsøke å få det opp å gå igjen. De ser nyttigheten 

av lokallaget. 

iv. Beiarn: Noe konflikt mellom sau og geiteholderne. Ingen aktivitet nå. 

Lurer på om å slå seg sammen med Bodø. Men de i Bodø hadde ikke 

hørt noe om det. Kun geiteprodusneter som er medlemmer og det kun 

pga semin.  

v. Bindal: Fikk ikke svar. 

vi. Bodø: Lite aktivitet og få produsenter igjen. Mulig å slå seg sammen 

med Missvær? 

vii. Bø: Ingen aktivitet. Han har gått av som leder og har etterlyst årsmøte. 

Ønsker å slå seg sammen med Sortland. De finnes heller ikke i 

Brønnøysundregistrene.  

viii. Dønna: Jan Olav er ikke leder lengre. Andreas Falck er ny leder. Ingen 

møter etter at de hadde hatt valg. Lederen skal ta kontakt når de har hatt 

møte 

ix. Evenes og Tjelsund: Alt OK. Veldig fornøyde med alt sammen. 

Ingenting å utsette på noe. Bra aktivitet. 

x. Grane: Legges ned/slås sammen med Hattfjelldal eller Vefsn?  

xi. Fauske og Sørfold: Etterlyste gjeterhundkurs, ellers var de fornøyde. 

Leder må oppdateres både i br.reg og på nettsiden. 

xii. Hadsel: Ønsker mer info fra fylkeslaget. F.eks referat eller et lite referat 

på nettsiden/facebook. Er aktive i AKS. 

xiii. Hattfjelldal: Gjeterhundkurs og mer informasjon.  

xiv. Hemnes: Bra aktivitet. Etterlyser apotekeravtale slik at vi får billigere 

medisin/snyltebeh og mer informasjon fra fylkesslaget. 



 
xv. Rana: Fornøyd med alt. Savnet vårmøte, selv om de hadde intensjon 

om å få til. 

xvi. Saltdal: Ny leder – Finn Robert Åsen, men ingen aktivitet etter at ny 

leder kom på plass. Litt dårlig stemning. 

xvii. Sortland: Fikk ikke tak i  

xviii. Steigen: Ikke prøvd 

xix. Meløy: Kunne slått sammen Nordre- og Søndre- Meløy. Vanskelig å få 

i gang aktivitet og få folk til å engasjere seg.  

xx. Vefsn: Veldig fornøyd med det meste. God aktivitet, har hatt vårmøte 

og to nye produsenter.  

xxi.  

 

3. Arbeidsplan, verving, apotekavtale osv 

Vi tok en gjennomgang av arbeidsplanen.  

 

En del av punktene på arbeidsplanen er normalt å ta gjennom lokallagene. 

 

Del og lik arrangementer som arrangeres av f.eks. Nortura og Sauekontrollen osv.  

 

Apotekavtalen skal gå an få til i Nordland. Og det er noe vi bør få til slik at vi kan benytte det 

som en fordel i vervekampanje. Vi bør se på hva andre har gjort og prøve på noe likt.  

Ketil Are undersøker dette.  

 

Telespor har fått kontaktperson i Nord Norge og ville gjerne at vi skulle legge ut kontaktinfo, 

men vi ønsker ikke å ha en slik rolle siden vi ikke har det for de andre produktene som selges. 

  

Vi tar frem arbeidsplanen i juni igjen. 

 

4. Støtte til Hattfjelldal og Grane om uttak av bjørn. 

Har sendt søknad om våruttak på en bjørn og ber om at Nordland sau og geit kan sende en 

støtteerklæring.  

Alle enige om at det må vi gjøre.  

 

5. Avlsansvarlig 

Vedtak forrige styremøte om at det skulle sende ut skriv til ringene med forespørsel om 

forslag til ny. Dette er ikke gjort enda, men nå sender Anne Kari dette ut. Det dukker opp 

forslag om å høre med Tor Erling Nilsen. 

 

6. Orienteringer 

Gjeterhund: Dommersamling for gjeterhund. Reiseregningene er ikke fylt inn skikkelig og 

veldig tungvint for regnskapsfører å gjøre opp disse. Nå er det skrevet et skriv til 

gjeterhundnemda for å få det på stell. Ketil Are nevner at det burde være undersøkt om en 

lisens på et emloyer/reiseregningsprogram kan være aktuelt. 

NSG-sentralt kan fakturere ut kåringsavgifta direkte. Da slipper det å gå innom fylkeslagets 

regnskap i tillegg.  

Litt orientering fra jordbruksforhandlingene: Vanskelig å bli enig om et krav slik det ser ut nå.  



 
Forhandlingsinstituttet og velferdsordninger var viktig for SP.  

 

Vi kan legge ut en sammenfatning på facebook om hva vi har snakket om og samtidig ønske 

lykke til i lamminga.  

 

7. Eventuelt 

Daggodtgjørelser for kåringsdommere – vi må se på muligheten for å få til en til sats for 

daggodtgjørelse, og eventuell føring for mulighet for å  

Hendry Edvartsen hadde slaktet to kje og fått 16 kr/kg for to kje som var 6-8 kg slaktevekt – 

dette er et tapsprosjekt. Vanskelig å forsvare den kostnaden og ikke rart at kjeene slås i hjel.  

 

Neste møte: Vi prøver på et fysisk møte 15. juni i Bodø.  

 

Referent – Linn Hege Engen 


